
pcydatu Kolskiego
ul. Sienkiewicza 21/23 

62-600 KOŁO

BRZ.0012.2.2.2025

Protokół Nr 7/2025 

z posiedzenia Komisji Gospodarczej 

z dnia 24 lutego 2025r.

Komisja Gospodarcza obradowała od godz. 10.00 w następującym składzie: Ewa 

Ochędalska - przewodnicząca, Zenon Wasiak, Ryszard Kasiorek, Łukasz Królasik, Waldemar 

Banasiak. W posiedzeniu uczestniczył ponadto uczestniczyli:

- Komendant Powiatowy Policji w Kole Jacek Brzęcki

- komendant Powiatowy PSP w Kole Krzysztof Żurawik

- naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami - Łukasz Ziemniak

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. Obrady prowadziła przewodnicząca 

Komisji Gospodarczej Ewa Ochędalska

Porządek posiedzenia:

1. Analiza projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole.

2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Kolskiego za 2024r.

3. Informacja Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Kole z realizacji 

zadań z 2024r.

4. Wolne głosy i wnioski.

Ad 1. Analiza projektu w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie gruntu przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej w Kole.

Projekt przedstawił naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami Łukasz Ziemniak. 

Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kole wystąpił z wnioskiem 

o wyrażenie zgody Samodzielnemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Kole, na 

oddanie w dzierżawę gruntu o powierzchni łącznej 954,84 m2, stanowiącego część 



zabudowanej działki oraz obszaru przyległego do budynku stacji dializ na kolejny okres 5 lat, 

poczynając od dnia 18.11.2025 r.

Umowa miałaby zostać przedłużona w zakresie dzierżawy gruntu dla DaVita Sp. z o.o. na 

potrzeby stacji dializ.

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. Komisja Gospodarcza pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały. Opinia stanowi załącznik nr 2 do protokołu.

Ad 2. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie Powiatu 

Kolskiego za 2024r.

Informacje przedstawił Komendant Jacek Brzęcki. Efektywność pracy poszczególnych 

jednostek Policji jest rozliczana poprzez realizację nałożonych mierników Komendy Głównej 

Policji i obszarów monitorowanych Komendy Wojewódzkiej Policji w Poznaniu.

W minionym roku Komenda Powiatowa Policji w Kole realizowała zadania zgodnie z 

„Priorytetami Komendanta Głównego Policji na lata 2021-2025". Komendant omówił mierniki 

w kategoriach: wszczęcia postępowań kryminalnych, przestępstwa gospodarcze, bójki i 

pobicia, kradzież rzeczy, kradzież z włamaniem samochodu, uszczerbek na zdrowiu, 

uszkodzenie rzeczy, kradzież z włamaniem, rozbój i kradzież rozbójniczy, przestępstwa 

narkotykowe.

W 2024 roku na terenie powiatu kolskiego odnotowano 50 wypadków drogowych. W 

roku 2023 zaistniało ich 56. Rannych w tych zdarzeniach zostało 55 osób - 67 w roku 2023. 

Odnotowano 10 ofiar śmiertelnych o trzy więcej niż w 2023 roku. Do największej liczby 

wypadków drogowych dochodzi na drodze krajowej K92. Jako główne przyczyny wypadków 

drogowych wskazuje się nieustąpienie pierwszeństwa przejazdu, niedostosowanie prędkości 

do warunków panujących na drodze oraz niezachowanie bezpiecznej odległości pomiędzy 

pojazdami.

Funkcjonariusze Komendy Powiatowej Policji w Kole w 2024 roku zrealizowali łącznie 

612 spotkań ze społeczeństwem, w tym 302 spotkania profilaktyczne w przedszkolach i 

szkołach z dziećmi oraz 59 spotkań z pedagogami. Tematyka tych spotkań dotyczyła 

odpowiedzialności karnej nieletnich, szkodliwości narkotyków, dopalaczy i alkoholu i 

aspektów związanych z cyberprzestępczością i cyberprzemocą.



Na zakończenie swojego wystąpienia Komendant Jack Brzęcki wyraził wdzięczność za 

współprace władzom powiatu kolskiego, ale również innymi służbami.

Podczas dyskusji członkowie Komisji dyskutowali w temacie budowy nowej komendy 

policji, który ma zostać wybudowany przy ul. Cegielnianej w Kole. Zdaniem Komendanta Jacka 

Brzęckiego nowa siedziba Komendy wpłynie na poprawę warunków pracy i służby policjantów 

oraz jej pracowników, ale przede wszystkim pozwoli na zapewnienie odpowiedniego komfortu 

obsługi mieszkańców. Komendant korzystając z okazji podziękował za przekazanie przez 

powiat kolski nowoczesny bezzałogowy statek powietrzny typu dron wyposażony w kamerę 

radiometryczną oraz przenośną kamerę termowizyjną. Urządzenia te wykorzystywane będą 

przez policjantów między innymi w trakcie prowadzonych działań poszukiwawczych, jak 

również pozwolą na wsparcie działań na terenie powiatu w sytuacjach kryzysowych.

Radny Waldemar Banasiak nawiązał do ilości wypadków na drodze krajowej nr 92. 

Zdaniem radnego jedną z przyczyn tych zdarzeń jest brak modernizacji odcinka drogi od 

Grzegorzewa w zakresie lewoskrętów, chociażby do miejscowości Barłogi i Borysławice 

zagraża bezpieczeństwu mieszkańców. Radny w poprzedniej kadencji wnioskował do GDDKiA 

o zmianę tego stanu. Planuje ponownie wystąpić z ww. wnioskiem, poprosił p. Komendanta o 

przedłożenie statystyk policji z występujących zdarzeń drogowych na wskazanym odcinku 

drogi. Komendant zadeklarował pełną współpracę w tym temacie.

Radny Ryszard Kasiorek poruszył temat cyberprzestępczości. Komendant policji 

potwierdził, że ww. przestępstw jest coraz więcej. Ostatnio wiele zgłoszeń jest w tym zakresie.

Obrady o godz. 10.45 opuścił radny Zenon Wasiak.

Przewodnicząca Komisji Gospodarczej Ewa Ochędalska podziękowała Komendantowi Policji za 

szczegółowe i merytoryczne przedstawienie informacji z bezpieczeństwa na terenie powiatu 

kolskiego w 2024r. Następnie stwierdziła, iż informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku 

publicznego na terenie Powiatu Kolskiego w roku 2024r. została przyjęła przez aklamację. 



których stwierdzono przy tym 224 nieprawidłowości. Komendant poinformował członków 

Komisji, że w roku 2024 z najważniejszych osiągnięć PSP można wykazać:

- włączenie do struktur KSRG jednostek OSP Karszew oraz OSP Przedecz.

- dalszy rozwój struktur Krajowego Systemu Ratowniczo - Gaśniczego oraz jego modernizacja 

poprzez doposażenie w pojazdy i sprzęt ratowniczo - gaśniczy. W 2024 r. jednostka OSP 

Drzewce wzbogaciła się o nowy lekki samochód ratowniczo - gaśniczy, natomiast jednostce 

OSP Trzęśniew został przekazany samochód lekki rozpoznawcze ratowniczy, który był na 

wyposażeniu KP PSP w Kole.

- organizacja akcji prewencyjnych w ramach prewencji społecznej i programu „Stop pożarom 

traw - ziemia jest tylko jedna", „Bezpieczeństwo w lesie", „Bezpieczne żniwa", „Kręci mnie 

bezpieczeństwo", „Kręci mnie bezpieczeństwo nad wodą", „Czujka na straży Twojego 

bezpieczeństwa", „Bezpieczne lodowisko".

- zakup sprzętu i materiałów niezbędnych do prowadzenia działań ratowniczo-gaśniczych 

m.in.: lekkiego samochodu rozpoznawczo-ratowniczy Ford Ranger Raptor,

- rozbudowa instalacji fotowoltaicznej.

- remont klatki schodowej w budynku KP PSP w Kole.

Zadania do realizacji na rok 2025 przez Komendę to:

1. Prewencja społeczna - kontynuacja dotychczasowych akcji edukacyjno - profilaktycznych 

kierowanych do mieszkańców powiatu kolskiego.

2. Kontynuacja szkoleń dla druhów OSP.

3. Kontynuacja programu doskonalenia zawodowego dla druhów OSP.

4. Zakup sprzętu na potrzeby komendy: pojazdu wielofunkcyjnego typu Quad.

5. Zakup magazynu energii pozwalającego na gromadzenie i magazynowanie wyprodukowanej 

przez instalację fotowoltaiczną energii elektrycznej.

6. Bieżąca legalizacja sprzętu znajdującego się na wyposażeniu JRG.

7. Włączenie do struktur KSRG na kolejne 5 lat jednostki OSP Trzęśniew.

Przewodniczgca Komisji Gospodarczej Ewa Ochędalska pozytywnie ocenił pracę Komendy 

PSP w Kole za 2024r. Dodała, że dobra współpraca między komendantami straży i policji jest 



gwarancją bezpieczeństwa w powiecie. Informacja z działalności Komendy Powiatowej 

Państwowej Straży Pożarnej w Kole za 2024r. została przyjęła przez aklamację.

Ad 4. Wolne głosy i wnioski.

Nikt nie zgłaszał.

Na tym zakończono posiedzenie o godz. 11.45

Protokółowała:

Malwina Morzycka
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